

四川 Huanglong Scenic Area 黄龍風景區 第一天 吉隆坡 ~ 成都

齊集於吉隆坡国际机场, 乘搭晚间客機直飛四川省省会 - 成都.

第二天 成都 / 松潘 (4.0 小时) / 九寨沟 (2.0 小时)

(早/午 50/晚餐 80)

(機上用餐)

由於航班於凌晨飞抵成都,今日的行程将会延后出发。

午餐后,乘游览车前往九寨沟, 车行在蜿蜒的岷江河谷往松潘高原走,沿途景色实在令人忘怀。随后游览【文城公主像】及【松藩古镇】(不上城楼),是历史上有名的边陲重镇,被称作"川西门户",古为用兵之地。进入松藩县到松藩古城,古城门口矗立文成公主与吐蕃王松赞干布塑像,文成公主西进西藏开启汉藏通婚。续游览【迭溪海子】湖面海拔 2258 米,原为迭溪城,为古代边防重镇。晚餐后,入住5星级九寨天堂洲际酒店。

第三天 九寨沟景区全日游 (环保车散票)

(早/景区自助午 98/晚餐 80)

【九寨溝國家公園(环保车散票)】景區內則渣窪溝、日則溝、樹正三條溝構成資 Y 字形,三條溝總長 50 公里,成階梯的分佈著高山海子、瀑布群、水質清澈秀明,森林原始繁茂。1992 年聯合國教科組織列入〔世界自然遺產名綠〕.開始進入如詩如畫般的九寨溝景區是以原始的生態環境、一塵不染的清新空氣為特色,由雪色、森林、湖泊、瀑布組成自然景觀與藏寨風情融合為一體的風景名勝區,在這裡有九個藏族村寨而得名,此外風景的精華是令人嘆為觀止色彩斑瀾晶瑩透明的 108 高山海子. 游览景點有熊猫海、盆景滩、芦苇海, 五彩池, 珍珠滩, 镜海、犀牛海, 諾日朗瀑布、五花海和长海等. 入住 5 星级九寨天堂洲际酒店。

第四天 九寨沟 / 黄龙风景区(含上下缆车) (2.0 小时) / 茂县 (3.0 小时) (早/午 50/晚餐 80)

早餐后,告别**九寨沟**, 前往遊覽【**黃龍风景区+上下缆车**】,位於阿壩州松潘縣境内,青藏高原的東麓, 與九寨溝毗鄰,獨特的 地理構造使其形成了曠世奇絕的自然景觀; 它以彩池、雪山、峽谷、森林「四絕」著稱於世. 壯觀的地表鈣華流蜿蜒於原 始林海,酷似一條金色巨龍, 騰遊天地, 故名黃龍. 黃龍風景區的數千個鈣華彩池形態各異, 流光泛彩, 長達 2500 公尺的鈣 華流是世界之最. **沿途觀賞洗身洞、盆景池、黃龍洞、黃龍寺、石塔鎮海、五彩池**... 等. 游毕. 续程**茂县**.

第五天 茂县 / 都江堰 (2.0 小时) / 成都 (1.0 小时)

(早/午 50/晚餐 80)

早餐後,驱车返回**都江堰**,游览【**仰天窝熊猫广场**】,是 2021 的新地标。由著名荷兰艺术家、大黄鸭之父费洛伦泰因·霍夫曼设计的"特大号"大熊猫自拍艺术品雕塑也在万人瞩目中惊艳亮相,成为都江堰"城市新地标"。

打卡【**钟书阁**】有中國最美書店稱號,還曾獲國際媒體評比為全球十大最美書店之一。镜面的天花板把奇幻效果发挥到了极致, 大大小小的拱形门洞,在地下和顶上玻璃反射下,形成了一道奇妙魔幻的画面,看上去空间特别大!

回到**成都**,游览【宽窄巷子】由宽巷子、窄巷子、井巷子平行排列组成,全为青黛砖瓦的仿古四合院落,这里也是成都遗留下来的较成规模的清朝古街道,与大慈寺、文殊院一起并称为成都三大历史文化名城保护街区。来这里,喝茶,吃火锅,感受成都的闲生活、慢生活和新生活。

第六天 成都全日游/夜间送机

(早/午 50/ 晚餐 80)

早餐后, 前往游览【**熊貓繁育繁殖基地+电瓶车**】,有一條寬闊的熊貓大道與市區相連, 大熊貓博物館內珍貴的資料、豐富的展品舉世無雙, 是認識大熊貓、回歸大自然、觀光旅遊、休閑娛樂的極佳場所.

【春熙路步行街 + 太古里 】是成都最古老的商业街道之一,热闹非凡,串起了正科甲巷、署袜中街等形成了城中最旺的商圈。· 这里汇聚众多品牌专卖店,老商场,各类品牌折扣都有,是人们购物的常去之处。这里聚集了成都的几大老字号美食店,可以一口气吃遍成都小吃。

晚餐后,送往送往天府国际機場,准备办理登机离境手续,告别成都。

第七天 成都 ~ 吉隆坡

(机上用餐)

航班安全着陆**吉隆坡雪邦国际机**场,再会!

道地风味:成都风味,养生火锅,川菜, 四川火锅。

赠送 : 矿泉水 1 瓶/人/天

自愿额外付费项目: 九寨沟藏羌歌舞秀 + 川剧变脸+成都最美网红打卡地桥廊夜游 (RMB380/人).

D1 KUL/TFU OD672 2135/0220 D7 TFU/KUL OD673 0325/0755



包含:全程機场税+機上套餐+20kg 行李津貼+小费.

- -- 最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准,在不可預知的情況之下,敝社保留刪改行程内容的權力,恕不預先通知。
- 团队出发按最少 16 成人或以上成团。团员受促购买旅游保险,更添保障。 *** 行程中图片只供参考***



Assemble at KLIA, depart for your pleasant flight to Chengdu. Please prepare own suits as this is an overnight onboard.

CHENGDE / SONGPAN (4.0H) / JIUZHAIGOU (2.0H)

Since the flight arrived at **Chengdu** in the early morning, today's itinerary will be delayed.

After lunch, take a tour bus to Jiuzhaigou. The car drives along the winding Minjiang River Valley to Songpan Plateau. The scenery along the way is really amazing. Songfan Ancient City (without entrace), photo stop with The Statue of King of Songpan & Princess Wencheng, which is a famous border town in history. It is called the "gateway to western Sichuan" and was a place for military operations in ancient times.

Continue to Diexi Lake - The lake surface is 2258 meters above sea level. It was originally Diexi City and was an important border town in ancient times.

After dinner, check in to The 5-star Jiuzhai Paradise InterContinental Hotel.

JIUZHAIGOU FAIRYLAND (SHUTTLE BUS)

Jiuzhaigou National Park (Suttle Bus) - It is mainly composed of three valleys, Rize Valley, Zechawa Valley and Shuzheng Valley, which are distributed in the shape of a "Y" in the Minshan Mountains, total length 50 kilometers. It was listed as a World Natural Heritage in 1992. The natural scenery is mainly characterized by alpine lakes and waterfalls, integrating lakes, waterfalls, river beaches, streams, snowcapped peaks, forests and Tibetan customs. Jiuzhaigou got its name from the nine Tibetan villages have lived here for generations in the scenic area. In addition, the essence of the scenery is the breathtakingly colorful, crystal clear 108 high mountain lakes. Scenic spots include Panda Lake, Bonsai Beach, Reed Lake, Five-Colored Pool, Pearl Beach, Mirror Lake, Rhino Lake, Nuorilang Waterfall, Five-Flower Lake and Long Lake and etc.

DAY 04 JIUZHAIGOU / HUANGLONG (INCLUDE CABLE RIDES) / MAOXIAN (B / L50 / D80)

Proceed to visit Huanglong Scenic Area+Cable car - located in Songpan County, Aba Tibetan and Qiang Autonomous Prefecture., in the transition zone from the eastern edge of the Qinghai-Tibet Plateau to the Sichuan Basin. Huanglong is famous for its colorful pools, snowcapped mountains, canyons, and forests, which are known as its "four wonders". Together with the rapids, ancient temples, and folk customs, they are known as its "seven wonders. The origin of the place name Huanglong is that Fuyuan Bridge is the dragon's tail, and the Five-Colored Pool is the dragon's head. The colorful pool is like a dragon's scales shining with gold; the rapids and waterfalls are like dancing dragon claws, hence the name Huanglong. Coach heading to Mao Xian County.

MAOXIAN / DUJIANGYAN (2.0H) / CHENGDU (1.0) DAY 05

(B / L50 / D80)

After breakfast, drive back to **Dujiangyan** and visit **Yangtianwo Panda Square**, which is a new landmark in 2021. The "extra-large" giant panda selfie art sculpture designed by the famous Dutch artist, Florentyn Hofmann, also made a stunning appearance in the spotlight, becoming the "new urban landmark" of Dujiangvan.

Check in Zhongshuge known as the most beautiful bookstore in China, and has been rated as one of the top ten most beautiful bookstores in the world by international media.

Back to Chengdu, tour of Kuanzhai Alley, which consists of Kuanxiangzi, Zhaixiangzi and Jingxiangzi arranged in parallel. It is an antique courtyard with indigo bricks and tiles. It is also a relatively large-scale ancient street in the Qing Dynasty left in Chengdu. Together with Daci Temple and Wenshu Temple, it is known as the three major historical and cultural city protection blocks in Chengdu. Come here, drink tea, eat hot pot, and experience Chengdu's leisure life, slow life and new life.

CHENGDU FULL DAY TOUR / NIGHT TRANSFER **DAY 06**

After breakfast, tour of Panda Breeding Base + Buggy - There is a wide Panda Avenue connected to the city. The precious information and rich exhibits in the Giant Panda Museum are unparalleled in the world. It is an excellent place to get to know giant pandas, return to nature, travel, and relax and have fun.

Chunxi Road Pedestrian Street + Taikoo Li is one of the oldest commercial streets in Chengdu. It is very lively and connects Zhengkeija Lane, Shuwa Middle Street, etc. to form the most prosperous business district in the city. There are many brand stores and old shopping malls here. There are discounts on all kinds of brands. It is a frequent shopping place for people. Several old-fashioned food stores in Chengdu are gathered here, and you can eat all the snacks in Chengdu in one go.

After dinner, transfer to **Tianfu International Airport** and bid farewell to **Chengdu**.

CHENGDU – KUALA LUMPUR

Flight safety landing at Kuala Lumpur International Airport.

Local Gourmet: Chengdu Snack, Healthy Hotpot, Sichuan Cuisine, Sichuan Steambost

Daily Mineral water /bottle

Suggest Optional (RMB380):

Jiuzhaigou Tibetan Qiang Dance show + Sichuan Changing Face + Celebrity Hotspot – night tour of Ancient Bride.

INCLUDE: AIRPORT TAXES+MOB+1PIECE 23KG LUGGAGE ALLOWANCE+TIPPING.

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.

*** Artwork/Picture designed just for reference only***